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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XIX/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  27 kwietnia 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych (nieobecny był radny Robert 

Wcisło). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

5. Jerzy Cichocki – przedstawiciel Inspektoratu LZMiUW w Strzelcach Krajeńskich 

6. Przemysław Muszyński – Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich 

7. Jacek Wiśniewski – dzielnicowy KPP Strzelce Krajeńskie 

8. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

9. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XIX Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2015 

roku. 

6) Informacja o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Zwierzyn, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę 

o nr ewidencyjnym 647/2 położonej w obrębie Górki Noteckie, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę 

o nr ewidencyjnym 619/5 położonej w obrębie Górki Noteckie, 

d) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn”,  

e) uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych znajdujących się na 

terenie gminy Zwierzyn, 

f) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmen-

tarzy komunalnych gminy Zwierzyn, 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

8) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 



2 
 

 

1. Otwarcie XIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
15 

otworzył Mirosław Gniewczyński prze-

wodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn na 

sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności 

radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił porzą-

dek obrad. Następnie poinformował, że w ramach autopoprawki do porządku obrad wprowa-

dza po punkcie 7 b punkt 7c- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieru-

chomości niezabudowanej, stanowiącej działką o nr ewidencyjnym 619/5 położonej w obrę-

bie Górki Noteckie. Zapytał, czy są uwagi ze strony radnych odnośnie jego wniosku. Radni 

nie zgłosili uwag. Wobec czego Mirosław Gniewczyński poddał pod głosowanie porządek 

obrad wraz z wprowadzoną autopoprawką. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 rad-

nych. Wstrzymała się od głosu 1 radna (Stefania Sierocińska). Przewodniczący RG poinfor-

mował, że punkty porządku obrad od 7d przyjmą punktację o jeden wyżej.     

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przeprosił za nieobecność na sesji wójta gminy 

z powodu bardzo pilnych spraw. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali in-

formację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył dysku-

sję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska prosiła o więcej informacji odnośnie punktu 9 i 14 sprawozdania. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił informacji. Odnośnie punktu 9 poinformował, 

że odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy, która chce uruchomić produkcję pelletu w 

miejscu po byłym ZPD w Górkach Noteckich. Odnośnie punktu 14 poinformował, że pokło-

siem odbytego spotkania jest ogłoszenie, że 4 maja br. odbędzie się spotkanie z mieszkańcami 

gminy odnośnie dofinansowania budowy oczyszczalni przydomowych. 

  

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusje i punkt 4. 

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2015 

roku. 

           

               Przemysław Muszyński Komendant Powiatowy Policji przedstawił informację o 

stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2015 roku (informacja w 

załączeniu do protokołu).  

 

O godz. 13
50 

salę obrad opuściła radna Urszula Kruszyna. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Włodzimierz Nobis zaproponował edukację rowerzystów, którzy poruszają się po drogach 

niezgodnie z przepisami, uruchomienie drogi po linii kolejowej, w celu rozwiązania proble-

mów długich kolejek do ronda w Strzelcach Krajeńskich oraz przesunięcie przejść dla pie-

szych o kilka metrów od ronda.  

 

Przemysław Muszyński Komendant Powiatowy Policji poinformował, że policja nie odpo-

wiada za edukację rowerzystów. Jest ona realizowana w szkołach na zajęciach lekcyjnych, co 

nie znaczy, że policja nie włącza się również, chociażby przy organizacji turniejów z tego 

zakresu w szkołach podstawowych oraz podczas organizowanych tzw. pogadanek. Przy oka-

zji poinformował, że w 2015r. odnotowano 235 postępowań mandatowych w samym ruchu 

pieszych. Przekazał, że wnioskował odnośnie otwarcia ruchu po torach kolejowych lub drogą 

przy „Faktorze”, jednak nie ma zainteresowania w tej sprawie władz samorządowych. Nato-

miast w sprawie przejść dla pieszych przy rondzie wysłano, co najmniej 10 wniosków do za-

rządcy drogi, jednak brak jest zainteresowania tą sprawą lub brak w ogóle odpowiedzi. 

 

Jarosław Skiba zapytał, czy prywatny wideorejestrator jest dowodem w sprawie. 

 

Przemysław Muszyński poinformował, że w Komendzie Wojewódzkiej Policji jest skrzynka, 

gdzie można wysłać materiał dowodowy, który jest oceniany przez policjanta a następnie 

przez sąd. Jeżeli policjant nie jest świadkiem w sprawie powinien prowadzić postępowanie. 

 

Jarosław Skiba zadał pytanie, czy policja informowana jest o zajmowaniu pasa drogowego.  

 

Przemysław Muszyński odpowiedział, że sprawę zajęcia pasa drogowego reguluje rozporzą-

dzenie ministra infrastruktury, z którego wynika, że osoba zajmująca pas drogi powinna być 

przygotowana do regulacji ruchem. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 
 

6. Informacja o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 



4 
 

Jerzy Cichocki – przedstawiciel Inspektoratu LZMiUW w Strzelcach Krajeńskich przedstawił 

informację o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn (infor-

macja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Jarosław Skiba poinformował o braku barierek na mostkach. 

 

Jerzy Cichocki odpowiedział, że panuje taka zasada, czyja jest droga, tego jest i most. W 

niszczeniu mostków panuje plaga, to co jest ich własnością starają się naprawiać. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 6. 

 

O godz. 14
37 

przewodniczący RG ogłosił przerwę w obradach. 

 

O godz. 14
50 

 Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG wznowił obrady. 

 

O godz. 14
50 

salę obrad opuściła radna Anna Ryś-Konieczna. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Zwierzyn 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały powstał z uwagi na 

rozpoczęcie budowy domów jednorodzinnych po obu stronach drogi. Jest to droga prostopa-

dła do ul. Podgórnej. W projekcie uchwały proponuje się nazwę ul. Boczna. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Zwie-

rzyn (opinia nr 90/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Jarosław Skiba zadał pytanie, czy w tej okolicy planuje się jeszcze inne ulice, bo jak tak, to 

można nadawać nazwę o jednakowej tematyce. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że nie planuje się tam innych ulic, będzie 

tylko ta jedna. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy drodze na terenie miejscowości Zwierzyn pod głosowanie. W głoso-

waniu udział wzięło 12 radnych. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XIX/98/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o 

nr ewidencyjnym 647/2 położonej w obrębie Górki Noteckie 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że wpłynął wniosek do wójta gminy o 

kupno omawianej działki. Jest to działka 1ha 20a. Dodał, że wchodzi ustawa, że taka wielkość 

działki może być sprzedana tylko rolnikowi, chyba, że gmina zdecyduje się na dodatkowy 

podział. 
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o nr ewidencyjnym 647/2 poło-

żonej w obrębie Górki Noteckie (opinia nr 93/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy w związku z wejściem od 1.05.2016r. nowej ustawy będzie 

można sprzedać działkę, jeżeli wnioskodawca nie jest rolnikiem. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że działka będzie sprzedana na nowych 

zasadach. Dzisiaj głosujemy tylko za zgodą sprzedaży tej części ziemi. Okaże się, w jaki spo-

sób będzie sprzedana, czy w całości, czy będzie podzielona i komu. 

 

Jarosław Skiba zapytał, czy nie lepiej na tym etapie przedyskutować, co się lepiej opłaca. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy 1h ziemi w ANR to 16.000 zł, cena 

ziemi budowlanej wiadomo, że jest inna. Musimy zobaczyć, jak to zostanie wycenione, 

uwzględniając możliwości tej działki. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o 

nr ewidencyjnym 647/2 położonej w obrębie Górki Noteckie pod głosowanie. Projekt uchwa-

ły został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 rad-

nych, wstrzymał się od głosu 1 radny (Jarosław Skiba). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XIX/99/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o 

nr ewidencyjnym 619/5 położonej w obrębie Górki Noteckie 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest to działka o powierzchni 10a, 

która jeżeli będzie sprzedawana, to w przetargu nieograniczonym po wycenie rzeczoznawcy. 

O sprzedaż tej działki wystąpił mieszkaniec Górek Noteckich w celu powiększenia swojej 

działki, na której planuje wybudowanie szamba. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o nr ewidencyjnym 619/5 poło-

żonej w obrębie Górki Noteckie (opinia nr 96/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o nr ewidencyjnym 619/5 położonej w 

obrębie Górki Noteckie pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XIX/100/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn” 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały przeszedł weryfika-

cję. Firma opracowująca go uzupełniła dane w tabelach. Odnośnie styczniowej uchwały padło 

pytanie ze strony nadzoru, czy uwzględniono konsultacje zarządu powiatu. Po rozmowach 

stwierdzono, że jeżeli zostanie skorygowana podstawa prawna, która będzie uwzględniała 

tylko ustawę samorządową nie będzie konieczna konsultacja zarządu powiatu. Ponadto poin-

formował, że przedstawiony plan nie zamyka się tylko na kwestię ścieżek rowerowych, po-

zwala on w przyszłości otworzyć drogę do fotowoltaiki lub nawet wiatraków. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Zwierzyn” (opinia nr 91/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn” pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XIX/101/2016 (Uchwała w załączeniu do pro-

tokołu). 

 

e) uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych znajdujących się na 

terenie gminy Zwierzyn 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że w okolicach 2007 r. podejmowano 

podobną uchwałę, która obejmowała regulamin i stawki. Do tej pory stawki w gminie Zwie-

rzyn nie były regulowane. Stanowisko nadzoru jest takie, że regulamin i stawki nie powinny 

być w jednej uchwale. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy komu-

nalnych znajdujących się na terenie gminy Zwierzyn (opinia nr 92/2016 w załączeniu do pro-

tokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzy-

stania z cmentarzy komunalnych znajdujących się na terenie gminy Zwierzyn pod głosowa-

nie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

12 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XIX/102/2016 (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

f) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmentarzy 

komunalnych gminy Zwierzyn 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że stawki odstają od sąsiednich gmin. 

Koszty przekraczają wpływy do budżetu, a musi się to samo bilansować. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmentarzy komunalnych gminy Zwie-

rzyn (opinia nr 94/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 
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Jarosław Skiba stwierdził, że stawki są przytłaczające. Koszt pochówku na cmentarzu prawie 

800 zł. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że gdzie indziej jeszcze jest drożej, u nas jest mało po-

grzebów. Tam gdzie jest tego dużo opłaty są większe. 

 

Stefania Sierocińska zaproponowała obniżenie opłaty za miejsce na cmentarzu do 200 zł. 

 

Jacek Warchał stwierdził, że w projekcie uchwały grób dwumiejscowy w pionie jest droższy 

niż dwa groby osobne. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zaproponował nie przyjmowanie tego projektu uchwały 

w celu jego doprecyzowania. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmenta-

rzy komunalnych gminy Zwierzyn pod głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowa-

ło 0 radnych, przeciw przyjęciu projektu uchwały głosowało 12 radnych. Projekt uchwały 

został odrzucony i skierowany na wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych w 

uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały bu-

dżetowej na 2016 rok (opinia nr 95/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Renata Wąsik zapytała, na jakich boiskach będą prowadzone inwestycje. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że są to dwa boiska koło szkoły: w Gór-

kach Noteckich i Gościmcu. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych. Projekt uchwa-

ły staje się uchwałą Nr XIX/103/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7.  

 

8. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał, czy prawdą jest, że odbiorem odpadów komunalnych na na-

szym terenie zajmuje się nowa firma. 
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Odpowiedzi udzielił sekretarz gminy Andrzej Wiśniewski, stwierdzając, że zarząd związku 

pracuje nad tym, żeby odpady mogły trafiać na wysypisko do Mnich, gdzie segregowane mają 

być odbierane za darmo. Jednocześnie dodał, że wprowadzona kontrola ważenia samochodów 

wywożących śmieci przyczyniła się do lepszej sytuacji w celowym związku gmin, poprzez 

wyprowadzanie swoich zobowiązań na prostą. 

 

Pozostałe zapytania i wnioski radni złożyli w formie pisemnej, dlatego nie udzielono odpo-

wiedzi na nie podczas sesji. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska: 

 zapytała, czy remont ośrodka zdrowia w Gościmcu został dołączony do projektu 

„Termomodernizacja Gminy”, jak to wójt powiedział na zebraniu wiejskim w Go-

ścimcu  w dniu 01.04.2016r., 

  wnioskowała o kontrolę nadmiernego odpompowywania wody z rowu Stara Noteć, 

gdyż podczas wzmożonej wegetacji rośliny potrzebują wody do prawidłowego roz-

woju. 

 

Grzegorz Kuchciński: 

 zapytał, jak wygląda „sprawa płotu” PKP w Górkach Noteckich, rozbiórka miała zo-

stać wznowiona w pierwszym kwartale 2016r.,  

 zadał pytanie, kiedy zostanie otwarty ośrodek zdrowia w Górkach Noteckich, prosił o 

podanie realnego terminu,  

 prosił o wysłanie pisma w celu uzyskania informacji od starosty, co dalej z drogą 

Przyłęg-Górki Noteckie, której stan jest bardzo zły, widoczne są liczne ubytki, pochy-

lone drzewa. 

 

Anna Ryś-Konieczna: 

 zapytała, czy pracownicy CIS mogą kosić i sprzątać pobocza między lipami na ul. 

Wojska Polskiego w Zwierzynie,  

 prosiła o ponowną reklamację dziur na drogach. 

 

Jarosław Skiba: 

 wnioskował o uzupełnienie nierówności na drodze do posesji p. Jarosława Łuczaka, 

pytając kiedy będą podjęte prace,  

 wnioskował o te same prace na drodze Leśnej i Spokojnej w Zwierzynie, 

 zapytał, czy istnieje możliwość założenia monitoringu tymczasowego w lasach (droga 

leśna w kierunku od jeziora do Sławna i dalej w kierunku ul. Polnej w Zwierzynie), 

gdyż istnieją tam składowiska śmieci, widać, że śmieci wyrzucane są cyklicznie. 

Zaproponował wniosek ten zrealizować w porozumieniu z nadleśnictwem. 
 

Renata Wąsik zapytała, co dalej z ośrodkiem zdrowia w Gościmcu, czy będą dyżury 

pielęgniarki środowiskowej oraz czy odbyły się rozmowy z Panią menadżer Marzeną 

Kucharską i jakie zapadły w tym temacie decyzje. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 
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9. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów 

 

Sołtysi złożyli swoje zapytania i wnioski wyłącznie w formie pisemnej, dlatego nie udzielono 

odpowiedzi na nie podczas sesji. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa wnioskowała ponownie o oczyszczenie chodnika prowa-

dzącego do stacji PKP w Sarbiewie, który jest zachwaszczony, ledwo widoczny, stwierdzając, 

że należy go uporządkować i przykryć asfaltem lub polbrukiem. 

 

Kamila Lisek sołtys Górek Noteckich wnioskowała o: 

 wywóz śmieci z cmentarza, gdyż śmietnik i kontener jest przepełniony, 

 o wykonanie przeglądu lamp w całej miejscowości Górki Noteckie, gdyż kolejne 

lampy przestają świecić. 

 

Dorota Witkiewicz sołtys Brzezinki wnioskowała o podcięcie gałęzi drzewa obok placu za-

baw w Brzezince, które wchodzą na ten plac i są zagrożeniem dla dzieci tam się bawiących, 

informując, że jest to stary dąb, jego gałęzie przy większym wietrze łamią się i spadają. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9.  

 

10. Wolne wnioski i informacje 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował o projektach czkających gminę Zwierzyn. 

Przekazał, że w dalszym ciągu są w grze, jeżeli chodzi o boiska i biblioteki. Nie załapali się 

na drogę w Brzezince. W grze pozostaje również ul. Podgórna, gdyż na niej planowana jest 

wymiana nawierzchni. 

 

Włodzimierz Nobis zapytał, co dalej z ośrodkiem zdrowia w Górkach Noteckich.  

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że nie ma jeszcze ostatecznego rozwiązania. Robienie 

remontu przekroczy koszty budowy nowego. Planują zrobienie na razie po najniższych kosz-

tach, żeby odebrał go sanepid.  

 

Justyna Pawlak-Gudynowska zadała pytanie, czy przewiduje się remont ośrodka zdrowia w 

Gościmcu, jak to wójt obiecał na zebraniu wiejskim w Gościmcu w dniu 01.04.2016r., że zo-

stanie dołączony do projektu „Termomodernizacja Gminy”. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że muszą uporać się z jednym, na razie ich nie stać na Gości-

miec. Należy zastanowić się nad koncepcją w Gościmcu. W Górkach Noteckich mieszka 

1000 osób a w Gościmcu 400, dlatego najpierw trzeba zabezpieczyć stronę Górek Noteckich. 

 

Renata Marcińczak zaproponowała, żeby przerwać tę dyskusję, gdyż nie ma zabezpieczenia 

medycznego, brak jest lekarzy. Póki nie będzie konkretnych lekarzy, pójdziemy w koszty, a 

nie będzie dobrze, jak to jest do tej pory w Zwierzynie. 
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Andrzej Wiśniewski zaproponował spotkać się z Panią Marzeną Kucharską w tych sprawach. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował: 

 radni mają obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia 2016r., ze 

stanem na dzień 31 grudnia 2015r., 

 9 maja br. o godz. 15
30

 odbędzie się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Zwie-

rzyn w sprawie oceny wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2015r. 

 następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 25 maja 2016r. o godz. 11
30

. 

 

Dorota Kruszyna poinformowała, że odbyło się uroczyste otwarcie wystawy malowideł wy-

konanych przez osoby niepełnosprawne. Mimo zaproszenia, nie było naszych radnych. 

Oprócz odbywania posiedzeń radni powinni reprezentować Radę również na innych polach. 

Jeżeli ktoś zaprasza, powinno się to uszanować. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Zamknięcie XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn Mi-

rosław Gniewczyński o godzinie 16
10

 zamknął obrady XIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 

 

 

 

 

  


